
ERC NO ASSISTIRÀ A LA INAUGURACIÓ DEL NOU CONSULTORI MÈDIC DE SANT JOAN 
DE LES ABADESSES.

És incomprensible que 13 anys després d’inaugurar l’antic consultori, es planifiqui el seu enderrocament i se’n construeixi un de nou vegades més car. Amb  
poc més de 10 anys Sant Joan haurà provocat la inversió de dos milions d’euros amb centres sanitaris”.

L'any 2009 l'equip de govern del PSC va fer pública la voluntat unilateral de construir un nou consultori mèdic a Sant Joan  

de les Abadesses. Una acció que prenia força el dia 13 de febrer de l'any 2010 amb l'acte de col•locació de la primera pedra  

de l'equipament per part de la llavors Consellera de Salut del Govern de la Generalitat de Catalunya, la socialista Marina  

Geli.

 

Els regidors del grup municipal d'ERC de Sant Joan de les Abadesses han qüestionat des del primer moment i en reiterades  

ocasions, la necessitat i la viabilitat econòmica d'aquest nou equipament atès que l'actual consultori mèdic haurà costat a 

tots els ciutadans més d'un milió d'euros i la reforma de l'actual, si s'hagués volgut ampliar a l'edifici de l'antiga Nova Llar, 

tant sols hagués costat poc més de 300.000 euros. Per tant, si l'ajuntament hagués gestionat bé aquesta inversió s’hagues -

sin pogut aconseguir més inversions per millorar altres necessitats socials, com per exemple de caire educatiu. A més a 

més, és incomprensible que 13 anys després d’inaugurar el ja antic consultori, es planifiqui el seu enderrocament i se’n  

construeixi un de nou vegades més car. “Amb poc més de 10 anys Sant Joan haurà provocat la inversió de dos mili -

ons d’euros amb centres sanitaris”. Afirma el regidor Sergi Albrich.

 

“Al nostre entendre és un escàndol que després de tres anys d'obres del nou equipament, l'alcalde i l'equip de go -

vern del PSC no sàpiga si el futur consultori oferirà nou serveis a la població. Aquesta desconeixença demostra la 

poca capacitat de gestió municipal”. Els regidors del grup municipal d’ERC han preguntat reiteradament (sessions plenà-

ries dels 26 de juliol i 29 de novembre de 2013 i 31 de gener de 2014) si l’equipament disposarà de més serveis, tals com  

odontologia, ginecologia, un box d’urgències o més hores d’assistència. El silenci ha sigut la resposta. “Per tant, ens pre-

guntem si calia gastar 1'5 milions d'euros i no representar cap millora sanitària per la població? " Afegeix Albrich.

 

"En l'actual context econòmic es sorprenen que es faci una obra d'aquesta magnitud sense saber si representarà  

cap millora qualitativa i quantitativa pels veïns i veïnes de Sant Joan de les Abadesses i per aquest fet, els regidors  

del grup municipal d'ERC de Sant Joan de les Abadesses no assistirem a la inauguració del nou consultori mèdic  

del municipi, prevista pel proper dissabte 1 de març de 2014. No volem prendre part d'aquesta mala utilització elec -

toral de diners públics que pràcticament no ha generat ocupació laboral al municipi i representarà un increment del  

cost del seu manteniment a tota la ciutadania". Conclou Albrich.

ERC de Sant Joan de les Abadesses, a més, vol recordar que l'actual parcel•la es va comprar quan aquesta formació gover-

nava l'ajuntament (1999-2007). De fet, es va adquirir en la mateixa operació, que incloïa  la Colònia Espona i aquesta matei-

xa parcel•la, un total de 5.200 metres quadrats urbans, després d'una complexa gestió davant l'Agència tributària espanyola  

per un import de 35 milions de pessetes, tot i que havia sortit a subhasta pública per més de 120 milions de pessetes. La  

complexitat de l'operació i el bon preu que finalment l'ajuntament va poder adquirir tota aquesta zona cèntrica urbana de  

Sant Joan, va incloure també l'inici d'un expedient d'expropiació forçosa davant l'administració espanyola. Per tant, lamen-

tem que l'esforç que va suposar patrimonialitzar i aconseguir peces urbanes tant estratègiques, ara sigui malbarat d'aquesta  

forma.
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Sant Joan de les Abadesses, 25 de febrer del 2014


